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جزو اولین کشورهایی هستیم که 
ورزشکاران مان واکسن زدند 

تسنیم: معاون ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش وجوانان گفت: ایران جزو اولین 
کشورهایی است که کاروان المپیکی و پاراالمپیکی 
خود را واکسینه می کند. مهدی  علی نژاد معاون 
ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش وجوانان 
در حاشیه آغاز واکسیناسیون ورزشکاران المپیکی 
اظهارکرد: به خاطر توجه ویژه وزارت ورزش وجوانان 
به ورزشکاران المپیکی و پاراالمپیکی، ایران جزو 
اولین کشورهایی است که کاروان المپیکی و 
پاراالمپیکی خود را واکسینه می کند. وی ادامه داد: 
در راستای توجهات دولت به بحث قهرمانان ملی و 
سلامت آنها، براساس دستور وزیرورزش تصمیم  
گرفته شد تا واکسیناسیون ورزشکاران المپیکی 
هرچه سریعتر انجام شود. پانزدهم فروردین اولین 
مرحله واکسیناسیون برای ورزشکاران پاراالمپیکی 
انجام شد و واکسیناسیون ورزشکاران المپیکی 
انجام می شود. وی خاطرنشان کرد: حدود 125 
نفر از کاروان پاراالمپیکی ها و حدود 300 نفر از 
ورزشکاران المپیکی  مرحله اول واکسن را دریافت 
کردند.  همه واکسن ها مورد تایید سازمان بهداشت 

جهانی است. 

 هدف مان قرارگرفتن 
بین 10 کشور برتر است

فارس: محمود خــسروی وفا در جلسه ستاد 
عالی بازی های المپیک و پاراالمپیک اظهارداشت: 
نفرات کاروان ایران را براساس مصوباتی که داشتیم 
و با هدف ارتقای جایگاه که در پاراالمپیک ریو 
به دست آوردیم، انتخاب کردیم. هدف ما با توجه به 
جایگاه پانزدهم دوره قبل پاراالمپیک، قرارگرفتن 
در بین 10 کشور برتر در جایگاه رده بندی 
مدال هاست. رئیس کمیته ملی پاراالمپیک گفت: 
نفراتی که سهمیه گرفتند، لزوما نمی توانند در 
قالب کاروان قرار بگیرند و براساس توانمندی آنها 
در کسب مدال یا کسب مدال طلا در بازی های 
پاراآسیایی 2022 برای آقایان و مدال طلا و 
نقره برای بانوان می توانند به جمع کاروان اضافه 
شوند. وی تاکید کرد: هدف ایران در پاراالمپیک 
توکیو قرارگرفتن در بین 10 کشور برتر از لحاظ 
رده بندی مدالی است. بر همین اساس کاروان 
ورزشی ایران مهیای حضور در این رویداد خواهد 

شد.

خارجازمستطیلسبز

 اعتراف »لورن بلان« 
به قدرت پرسپولیس 

تیم فوتبال الریان قطر به همراه شجاع 
خلیل زاده روز چهارشنبه در اولین دیدار از 
مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا 2021 به 
مصاف تیم گوای هند می رود. »لورن بلان« 
سرمربی سرشناس الریان در نشست خبری 
این بازی به برتری پرسپولیس نسبت به دیگر 
رقبا اعتراف کرد و گفت: می توانیم در این 
رقابت ها عملکرد خوبی مقابل رقبای خود 
داشته باشیم. به نظرم بهترین تیم در گروه ما 
پرسپولیس است. گوا، الریان و الوحده همه با 
این تیم ایرانی قدرتمند رقابت خواهند کرد. 
وی افزود: به نظرم تنها رقیب اصلی و فشار زیاد 
روی الریان در بازی با پرسپولیس خواهد بود. 
در بازی پیش رو مقابل گوا می توانیم عملکرد 

خوبی  داشته باشیم.

خـــبر

دیـــدگــاه

فصل جدید رقابت های لیگ قهرمانان آسیا آغاز شده است. 
قبل از هر چیز به تیم فولادخوزستان بابت پیروزی مقابل العین 
تبریک می گویم؛ چرا که فولادی ها شروع خوبی را برای کشورمان 
در مسابقات لیگ قهرمانان آسیا به ارمغان آوردند و در این شرایط 
شیوع کرونا، شادی را به منازل مردم کشورمان آوردند. فولاد، 
فوق العاده بازی کرد و توانست با نتیجه غیرقابل پیش بینی ۴ بر 
صفر تیم پرقدرت العین را شکست دهد. شاگردان نکونام در این 
بازی تسلط کاملی روی حریف خود داشتند و احساس می کنم اگر 
فولادی ها همین روش بازی را در لیگ خودمان انجام می دادند، 
اکنون در صدرجدول لیگ برتر بودند. البته فولادخوزستان 
مشکلاتی هم دارد که نداشتن آرامش روی نیمکت این تیم در 
لیگ برتر کشورمان است. در حالی که در آسیا این عدم آرامش را 
احساس نمی کنیم، این آرامش به فوتبالی که تیم جواد نکونام بازی 
می کند، بسیار کمک خواهد کرد. قرعه تیم های ما در این مسابقات 
به غیر از استقلال، قرعه راحتی است و می توان به صعود همه آنها 
امیدوار بود. امیدوارم قبل از بازی پرسپولیسی ها در لیگ قهرمانان 
آسیا مقابل الوحده، این تیم تمرینات خوبی را پشت سر گذاشته 
باشد؛ چرا که همیشه بازی های اول در تمام تورنمنت ها مهم 
هستند و امیدوارم با یک شروع طوفانی، پرسپولیسی ها بتوانند با 
پیروزی حریف اماراتی خود را پشت سر بگذارند. تیم تراکتور هم 
باید به مصاف پاختاکوری برود که در این سال ها مقابل تیم های 
ما نتایج خوبی گرفته است. یکی از دلایل این موضوع هم این 
نکته است که تیم های ازبکستانی همیشه مقابل تیم های ما قوی 
بوده اند. امیدوارم تراکتوری ها بتوانند نتیجه خوبی کسب کنند. 
فولاد نیز باید با السدی بازی کند که تیم بسیار درخشانی است، اما 
با این نمایشی که از فولاد مقابل العین دیدیم، می توان امیدوار بود 
که در تقابل با السد هم همین مقدار درخشان ظاهر شود و 3 امتیاز 
را کسب کند. استقلال در عربستان باید به مصاف میزبان این گروه 
برود. الاهلی تیمی ریشه دار و در سال های گذشته مقابل تیم های 

ما نتیجه خوبی گرفته است.

وضعیت نمایندگان ایران در آسیا 

    نا امید 
روز دوشنبه و در هفته 20 لیگ برتر سپاهان مقابل 
نیمکت نشینان  شد.  متوقف  مسجدسلیمان  نفت 
سپاهانی که تصور نمی کردند روزسختی را پیش رو 
داشته باشند، با چهره ای ناامید نظاره گر از دست رفتن 

فرصت های تیمشان بودند.

        اشتراک
حسین کعبی تنها بازیکن مشترک فولاد و السد قطر 
است، او در فصل  200۵ -200۴به السد پیوست و موفق 
شد یک قهرمانی نیز با این تیم به دست بیاورد. او باید 
به همراه فولاد در برابر السد قرار بگیرد و این تقابل دیدنی 

خواهد بود.

         گلر 
AFC به عنوان چهره  دروازه بان تراکتور از نگاه 
شاخص در دور گروهی لیگ قهرمانان معرفی شده است. 
سایت کنفدراسیون آسیا در مورد »اخباری« نوشته است: 
تراکتوری ها در بازگشت به آسیا در سال 2021 امیدزیادی 

به درخشش »اخباری« دارند.

ت
شــ

سنو
عک

مهرزاد مــعدنچی بـــازیـــکن سابق تیم های 
فجرسپاسی و پرسپولیس در خصوص وضعیت این 
دو تیم در لیگ دسته اول و البته لیگ قهرمانان آسیا 

صحبت کرد. 
 وضعیت فجرسپاسی شیراز در این فصل را 

چگونه ارزیابی می کنید؟
در نیم فصل توانستیم چند بازیکن باکیفیت خوب 
بگیریم و آنها جایگزین های خوبی برای بازیکنان جدا 
شده تیم در نیم فصل اول بودند. وضعیت مصدومان 
هم بهتر شده است. اگر همدلی و اتحاد بین اعضای 
تیم باشد مطمئن هستم این تیم با این نفرات شرایط 
صعود به لیگ برتر را دارد. درست است کار سختی 
داریم و  سایر تیم ها به ویژه تیم های مدعی صعود 
در نیم فصل دوم خودشان را تقویت کردند.  اما من 
بعداز اینکه به عنوان مربی به فوتبال برگشتم افتخار 
می کنم با بازیکنانی کار می کنم  که بسیاربسیار با 
شخصیت با وجدان کاری در خدمت تیم هستند و 
مطمئنم با این بازیکنان و تلاش کادرفنی و مدیریت  
فجر اگر مسائل و مشکلاتی پیش نیاید به لیگ برتر 
صعود می کنیم. من در هفته دوم که با آستارا بازی 
داشتیم و داوود مهابادی رفته بود. گفتم کیفیت این 
تیم و بازیکنان از لیگ یک بیشتر است. امیدوارم  
مسئولان شیراز نیز در کنار تیم باشند چرا حالا که 
تیم در رده دوم جدول است زمان حمایت است تا  
باردیگر شیراز نماینده ای در لیگ برتر داشته باشد. 
مسئولان باشگاه نیز باید مثل گذشته همچنان از 

حمایت های خود دریغ نکنند.
 شرایط پرسپـــولیــس در لـیگ و در 

لیگ قهرمانان آسیا چگونه است؟
 پرسپولیس رفته رفته موفق شد به شرایط ایده آل 
خود بازگردد. ۴ قهرمانی متوالی پرسپولیس و 
حضوری در 2 فینال آسیا اتفاقی نبوده است و من 
مطمئن هستم با توجه به حضور بازیکنان جدید 

این تیم در آسیا نیز نتایج قابل قبولی خواهد گرفت.

گفــتوگــو
مهرزاد   معدنچی: 

 حضور پرسپولیس
 در 2 فینال اتفاقی 

نبوده است! 

فوتبالداخلی
ایسنا: مدیراجرایی تیم فوتبال استقلال بازهم به علت عدم 
صدور ویزایش نتوانست خود را به جمع آبی پوشان برساند. 
فرزاد مجیدی، مدیر اجرایی تیم فوتبال استقلال به علت 
عدم صدور ویزای خود نتوانست همراه تیم به جده برود. 
دیروز )سه شنبه(، فرزاد مجیدی در قسمت CIP فرودگاه 
امام خمینی)ره( دیده شده بود و قصد داشت خود را به جمع 
آبی پوشان برساند، اما بازهم به علت عدم صدور ویزایش 
نتوانست کاری از پیش ببرد. مجیدی در روزهای آینده و در 
صورت صدور ویزایش می تواند با پروازی غیرمستقیم خود را 

به اردوی آبی ها ملحق کند.  
تسنیم: یک رسانه بلژیکی اعلام کرد که کلوب بروژ 
نمی تواند مهاجم ایرانی اش را با دریافت چندین میلیون دلار 
بفروشد. کلوب بروژ نمی تواند انتظار فروش چندین میلیون 
دلاری کاوه رضایی را در نقل وانتقال های تابستانی داشته باشد. 
رضایی برای دومین فصل متوالی به صورت قرضی راهی شارلوا 
شد. او ابتدای فصل نمایش عالی داشت و 6 گل در 10 بازی 
زد. همین موضوع باعث شد قیمت کاوه در سایت ترانسفر 
مارکت تا حدود ۴ میلیون یورو افزایش پیدا کند. رضایی در 
مسیر خوبی برای بهبود آمار گلزنی اش در فصل گذشته یعنی 
12 گل در 22 بازی قرار داشت. در ماه مارس قیمت رضایی در 
سایت ترانسفر مارکت با کاهش 20 درصدی مواجه شد و به 
3.3 میلیون یورو رسید. در دوره کنونی رضایی کمترین تاثیر 
را در شارلوا دارد و آخرین گلش برای این روز نهم ژانویه زده 
شد. آمار کاوه رضایی با 7 گل در 2۴ بازی که 6 گلش در 10 

بازی نخست به دست آمد مناسب نیست.

بینالملل
 ادامه درخشش  هالند در تیم فوتبال بوروسیا دورتموند سبب 
شده تا باردیگر باشگاه های بزرگ اروپایی برای به خدمت گرفتن 
این مهاجم نروژی دست به کار شوند، این در حالی است که به نظر 
می رسد مدیران باشگاه دورتموند نمی خواهند به این زودی  هالند 
را از دست بدهند.  این مهاجم نروژی که در پنجره نقل وانتقالات 
زمستانی 2020 از سالزبورگ اتریش به دورتموند پیوست و تا 
سال 202۴ هم با دورتموند قرارداد دارد، تاکنون در 52 بازی برای 
این تیم به میدان رفته و آمار ۴9 گل نیز به ثمر رسانده است. مینو 
رایولا مدیر برنامه های وی  پس از ملاقاتی که اوایل فروردین ماه 
با مدیران باشگاه بوروسیا دورتموند بر سر آینده حرفه ای هالند 
داشت، در حدود دو هفته پیش به همراه پدر این بازیکن راهی 
اسپانیا شد تا با مدیران باشگاه های بارسلونا و رئال مادرید برسر 
این مهاجم نروژی کنند. آنها سپس به انگلیس رفتند تا با مدیران 
باشگاه هایی همچون منچسترسیتی، منچستریونایتد و چلسی 
در این رابطه ملاقات کنند. ارلینگ 20 ساله بند فسخی 75 
میلیون یورویی در قراردادش با بوروسیا دورتموند دارد که در 
ماه ژوئن 2022 قابلیت فعال شدن دارد، اما دورتموند موضعش 
را مشخص کرده و قصد فروش این بازیکن را در تابستان پیش رو 
ندارد. رایولا گفت: می توانم تایید کنم که من برای گفت وگو با 
مسئولان باشگاه در شهر دورتموند بودم. میشائیل زورک )مدیر 
ورزشی تیم فوتبال دورتموند( به ما گفت 
که باشگاه دورتموند قصد فروش ارلینگ 
را در تابستان پیش رو ندارد. من به نظر آنها 
احترام می گذارم، اما این به طور خودکار به 
این معنی نیست که من موافق نظر 
آنها هستم. باشگاه دورتموند نظر 
خود را خیلی شفاف مطرح کرد 
و ما هم مشکلی با آن نداریم. 
وی افزود: هیچ جنگی بین ما 
و دورتموند وجود ندارد و 
مطلقا چنین چیزی نیست. 
رابطه من با زورک،  هانس 
)مدیر  واتسکه  یواخیم 
اجرایی باشگاه دورتموند( 
و سباستین کهل )مدیر تیم 

دورتموند( همچنان خوب است.

بهزادداداشزاده
کارشناس فوتبال

علی علیپور مهاجم تیم فوتبال ماریتیمو پرتغال گفت که 
تمایل به تمدید قراردادش با باشگاه پرسپولیس داشته است، 

اما مسئولان وقت این باشگاه اراده ای برای حفظ او نداشته اند.
 حضور در پرتغال 

علی علیپور درباره حضورش در لیگ پرتغال، اظهارداشت: 
پیشنهادات خارجی زیادی داشتم و می خواستم لژیونر شوم، 
ولی در شرایط سختی قرار گرفتم. با اینکه کسی از باشگاه 
پرسپولیس برای تمدید قرارداد با من تماس نگرفته بود، ولی 
خودم به باشگاه رفتم تا صحبت کنم. با این حال عوامل وقت 
باشگاه میلی به تمدید قرارداد با من نداشتند. بعداز تمدیدنشدن 
قراردادم با پرسپولیس توانستم به پرتغال بیایم. با شرایط جدید 
در پرتغال دست وپنجه نرم کردم و حالا بعداز شش ماه به نتیجه 

رسیده ام. 
 ماندن در پرسپولیس؟!

وی درباره اینکه تمایل زیادی برای ماندن در پرسپولیس 
داشت، ولی این اتفاق رخ نداد، تصریح کرد: در همه جای دنیا 
برای تمدید قرارداد باشگاه باید با بازیکن تماس بگیرد، ولی کسی 
به من زنگ نزد. با این حال بازهم من خودم به باشگاه رفتم، چون 
مدیون پرسپولیس و هوادارانش بودم و وظیفه داشتم برای 
مذاکره به باشگاه بروم، ولی باشگاه و عواملی که بودند اجازه 

تمدید قراردادم را ندادند و نتوانستم در تیم محبوبم بمانم. برای 
همه تیم های ایرانی در آسیا آرزوی موفقیت می کنم.

 وضعیت تیم 
مهاجم تیم فوتبال ماریتیمو درباره وضعیت تیمش در لیگ 

پرتغال افزود: تیم ما امسال شرایط خاصی را تجربه می کند. 
الان با سومین مربی کار می کنیم و دو بار تغییرات صورت 
گرفته است. من در بازی جام حذفی مصدوم شدم و یکماه 
فیزیوتراپی می کردم و بعداز آن هم یکماه با درد تمرین 

می کردم. پس از اضافه شدن مربی جدید حس 
خوبی را داشته ام. خداراشکر این مربی در 

پست اصلی ام به من بازی می دهد. 
  عابدزاده 

وی درباره وضعیت امیر عابدزاده 
همبازی اش در ماریتیمو یادآور شد: 
درست است که برخی بازی ها را با 
دو، سه گل باختیم، ولــی »امیر« 
در تمام بازی ها حداقل سه سیو 
صددرصد موقعیت گل دارد و تیم 
را حفظ می کند. شـرایط باشگاه 
ما امسال خیلی خاص بوده است.  

علیپور با اشاره به اینکه تیم شان در رده بندی لیگ پرتغال 
اختلاف کمی با نیمه جدول دارد، درباره وضعیت کرونا در 
پرتغال تصریح کرد: شرایط پرتغال، شرایط سختی است، ولی 
از آنجایی که ما در جزیره هستیم شرایط فرق می کند. 
در اینجا از ساعت 18 به بعد هیچ فرد و خودرویی حق 
تردد ندارد. حتی برای تمرین هم برگه تردد به ما داده 
می شود که اگر بعداز ساعت محدودیت تمرین تمام 

شد مشکلی برای بازگشت نداشته باشیم. 
  جدایی پرسپولیسی ها 

مهاجم پیشین پرسپولیس درباره جدایی برخی 
بازیکنان این تیم اظهارداشت: هیچوقت نیاز 
به ثابت کردن خودم نداشتم، چون می دانستم 
خدا همیشه حواسش به من هست. در آن 
زمان )جدایی از پرسپولیس( مدیریت وقت 
می خواست فشار را از خودش بردارد، ولی 
امیدوارم همه در راستای پیشرفت فوتبال قدم 
بردارند. الان که در اروپا هستم می دانم چقدر 
فوتبال مهم است و نباید برای اینکه فشار را از 
روی خود بردارند، بازیکن را روبه روی هواداران 

بگذارند.

مجید جلالی  در مورد اینکه قرار بود طبق وعده ها 2 باشگاه 
استقلال و پرسپولیس در پایان سال 99 واگذار شوند، اظهارداشت: 
این موضوع 15 سال پیش هم مطرح شد و تا الان اتفاقی نیفتاده 
است. 5 سال پیش گفتم قطعا این اتفاق نمی افتد و الان هم همین 
را می گویم. وی افزود: بخش خصوصی اگر واقعی باشد، مشکلی 
ندارد. شرکت های خصولتی را نمی توان بخش خصوصی واقعی 
دانست. اگر فردی یا شرکتی بخواهد وارد پروژه شود، اگر به عنوان 
مثال یک میلیون تومان سرمایه می گذارد، باید یک میلیون و 
200 هزار تومان در آخر کار برداشت کند اما فوتبال ما چنین 
شرایطی ندارد. بنابراین، هیچ بخش خصوصی  واقعی وارد این 

کار نخواهد شد. البته آدم هایی کنار تیم ها آمدند و پولی دادند 
که آخر آن را دیدیم. آنها به دنبال رانت بودند؛ نه تیمداری و اشاعه 
فوتبال.  کارشناس فوتبال تصریح کرد: به خاطر قوانینی که داریم، 
فوتبال ما نمی تواند برای خودش درآمدزایی کند. بنابراین، بخش 
خصوصی هرگز وارد این کار نخواهد شد. با توجه به قوانین موجود، 
اصلا خصوصی سازی در فوتبال ما امری کاملا محال است. در 
واگذاری تیم ها یک موضوع، بخش اقتصادی کار است ولی نگاهی 
که الان به فوتبال است، نگاه اقتصادی نیست. اگر اینطور بود، 
می شد کاری انجام داد اما نگاه اقتصادی وجود ندارد و به همین 
خاطر کار را به دست بخش خصوصی واقعی نمی سپارند. جلالی 

در مورد اینکه اصرار و تاکید زیادی روی سوددهی دو باشگاه 
می شود تا آنها را وارد بورس کنند، گفت: این به خاطر این است 
که خریداران را جذب کنند. مانند فروشنده ای که برای فروش 
اجناسش، تبلیغ می کند. آنهایی که به بورس رفتند، ورشکسته 
شدند. جاذبه ای ندارد وقتی اعلام می کنیم می خواهیم دو باشگاه 
را به بورس ببریم. اصرار برای این است که وزیر واقعا می  خواهد از 
سر خودش باز کند اما نه می توانند این کار را انجام بدهند و نه کسی 
از آنها تحویل می گیرد. حتی زمان احمدی نژاد صحبت کردند و 
قرار شد یک باشگاه را به ایران خودرو و دیگری را به سایپا بدهند. 
یعنی همیشه دستگاه ورزش دوست داشته این دو را از سر خودش 
باز کند، اما نتوانسته است. وی افزود: زمانی که مهرعلیزاده رئیس 
سابق تربیت بدنی بود، علاقه داشت دو باشگاه را واگذار کند. برای 
پرسپولیس 11 میلیارد تومان قیمت گذاشته بودند. ورزشگاه 
تختی را هم می خواستند بفروشند و ۴ میلیارد تومان قیمت 

گذاشتند. گروهی آمد، اما درنهایت نشد. 

مجید جلالی: 

بردن سرخابی ها به بورس جاذبه ای ندارد

آرمان ملی: مرحله گروهی لیگ قهرمانان آسیا از امروز برای 
نمایندگان کشورمان آغاز می شود و تیم های پرسپولیس، فولاد و 
تراکتور بدون استفاده از شرایط میزبانی به مصاف حریفان آسیایی 

خود می روند. 
 صحبت های گل محمدی 

یحیی گل محمدی در نشست خبری پیش از دیدار روز 
چهارشنبه پرسپولیس مقابل الوحده امارات در مرحله گروهی 
لیگ قهرمانان آسیا گفت: خوشحالم در هند هستم، هرچند انتظار 
استقبال و شرایط میزبانی بهتری در شهر گوا داشتیم. جسارت 
و شهامتی که هند برای میزبانی داشت قابل تحسین است، ولی 
انتظار بیشتری از مسئولان AFC  برای حفظ سلامت بازیکنان 
و عوامل تیم داشتیم. انتظار امکانات بیشتری داشتیم ولی شاید 
رسیدن به انتظارات مدنظر سخت باشد. وی افزود: شرایط ما خوب 
است و خداراشکر تمرینات خوبی را پشت سر گذاشتیم و تیم مان در 
شرایط خوبی به سر می برد. سرمربی پرسپولیس تصریح کرد: انتظار 
دو جلسه تمرین در هند را داشتیم که انجام نشد و شاید به لحاظ 
تمرینی عقب باشیم، ولی بازیکنان ما ثابت کردند مرد روزهای 
سخت هستند و در بدترین شرایط می توانند انتظارات هواداران را 
برآورده کنند. انتظار از بازیکنان زیاد و به جا است. برای شادی دل 
هواداران انگیزه زیادی داریم و امیدوارم در این دوره از مسابقات 
هم عملکرد خوبی داشته باشیم. باید با سرسختی زیاد این روزها 
را سپری کنیم. گل محمدی ادامه داد: انگیزه زیادی برای موفقیت 
داریم که این هم برگرفته از انرژی هواداران مان است. ۴0 تا 50 
میلیون هوادار داریم و فکر می کنم همین هواداران باعث انگیزه 
می شوند. در پرسپولیس نسلی از بازیکنان وجود دارد که خیلی 

جنگنده و باروحیه هستند و نقطه قوت تیم ما هم همین بازیکنان 
و هواداران هستند. فکر می کنم شرایط برای رسیدن به فینال برای 
بارسوم مهیا است و بازیکنان هم انگیزه زیادی برای این کار دارند. 
با گذشتن از سختی های پیش رو و با روحیه خوب می توانیم به 
سومین فینال برسیم. وی در پاسخ به این پرسش که آیا امیدوار 
است تیمش از مرحله گروهی به مرحله بالاتر صعود کند، یادآور 
شد: الان اصلی ترین هدف ما صعود از گروه است. این موضوع البته 
آسان نیست و همه تیم ها این شانس را دارند تا به مرحله بعد بروند. 
همه  تیم ها آمادگی و امکانات خوبی دارند. ما هم از لحاظ فوتبالی 
با شرایط خوبی به مسابقات آمدیم و امیدواریم بازی های خوبی 
انجام دهیم و به عنوان سرگروه از گروه مان صعود کنیم . سرمربی 
پرسپولیس در واکنش به سوالی درباره شناختش از تیم گوای 
هند، عنوان کرد: حریف اول ما الوحده است و الان تمرکزمان روی 
این تیم است اما همین که گوا به مرحله گروهی رسیده کار بزرگی 
انجام داده است و قطعا انگیزه زیادی دارد تا با تیم های دیگر رقابت 
کند. فکر نمی کنم گوا حریف ساده ای باشد و حتما تیم خوبی 
داشته که به این مرحله رسیده است. گل محمدی در مورد غایبان 
تیمش اظهارداشت: متاسفانه سه بازیکن مان را از دست دادیم اما 
این امکان وجود دارد که در ادامه راه به تیم مان اضافه شوند. وی در 
مورد شرایط کرونا و اینکه آیا تیمش از این لحاظ مشکلی داشته یا 
خیر، گفت: مشکلاتی داشتیم ولی نگرانی ما بحث سلامت بازیکنان 
در اینجا و هتل است. همانطور که گفتم انتظار داشتیم حساسیت 

بیشتری روی سلامت بازیکنان و عوامل مسابقات باشد.
  سرمربی الوحده چه گفت؟

هنک تن کات، سرمربی هلندی تیم الوحده امارات در آستانه 

دیدار شاگردانش مقابل پرسپولیس در اولین دیدار خود در گروه 
E لیگ قهرمانان آسیا 2021 با حضور در کنفرانس خبری گفت: 
بازی سختی با پرسپولیس داریم. اسماعیل مطر در این بازی غایب 
خواهد بود. وی با گلایه از وضعیت موجود در شهر گوا و میزبانی 
هندی ها از بازی های این گروه اظهارداشت: ما برای داشتن زمین 
تمرین مناسبی در اینجا مشکلاتی داشته ایم. ما از نقش و عملکرد 
AFC در این خصوص ناراضی هستیم. هوای اینجا خیلی گرم و 
شرجی است و به خاطر روزه داری بازیکنان نمی توانیم بعداز ظهر 
تمرین کنیم. سرمربی الوحده تصریح کرد: ما با تیم قدرتمندی 
مصاف می کنیم که فصل گذشته به فینال لیگ قهرمانان راه یافته 
و تیمی  است که صاحب تعدادی ملی پوش است اما به توانایی های 
خود در رسیدن به نتیجه ای مثبت در این بازی اطمینان زیادی 

داریم.
  صحبت های  نکونام 

جواد نکونام سرمربی فولاد ایران در مورد مصاف فولاد با 
السد و ژاوی در دور گروهی، گفت: همانطور که می دانید، السد 
در لیگ قطر سه مساوی و 19 برد داشته است. این آمار گویای 
همه چیز است. همه بازیکنان السد دوملیتی یا خارجی هستند 
و این تیم فوق العاده قوی است. به نظر من این گروه سخت ترین 
گروه رقابت هاست. بعداز العین باید با السد و النصر بازی کنیم. 
السد تیمی  است که اگر لحظه ای اشتباه داشته باشیم ما را جریمه 
خواهند کرد. باید باتمرکز کار کنیم. با این حال تیمی  که در زمین 
برتر است برنده می شود و فقط بحث ستاره ها نیست. باید این را هم 
بگویم که این بازی تقابل من و ژاوی نیست، چون شرایط دو باشگاه 
کاملا باهم فرق می کند. وی در خاتمه یادآور شد: تشکر ویژه باید 
داشته باشم از آقای آذری که اینجا برای تیم خیلی زحمت می کشد. 
همچنین از همه بازیکنان، اعضای کادرفنی و اطرافیان تیم که همه 
اینجا در حال زحمت کشیدن هستند. از باشگاه های سپاهان و 
نساجی و بازیکنان تیم ملی هم تشکر می کنم که پیام تبریک برای 
من و باشگاه فولاد ارسال کردند. امیدوارم استقلال، پرسپولیس 
و تراکتور هم نمایندگان شایسته ای برای ایران باشند. برای این 

تیم ها نیز آرزوی موفقیت دارم.
  برنامه مسابقات نمایندگان ایران 

 : Bگروه
  چهارشنبه 25 فروردین

پاختاکور – تراکتور ، ساعت 19و30، ورزشگاه شارجه
: D   گروه

  چهارشنبه 25 فروردین
السد - فولاد، ساعت 22و30، ورزشگاه ملک  فهد ریاض

: E گروه
  چهارشنبه 25 فروردین

پرسپولیس - الوحده امارات، ساعت 19، ورزشگاه فاتوردای گوا

باشگاه قراردادم را تمدید نکرد

علیپور: می خواستم در پرسپولیس بمانم 

امروز و در لیگ قهرمانان آسیا انجام می شود 

استارت نمایندگان ایران در مرحله گروهی 


